
Zapis z 1. zasedání Školské rady Základní školy Josefa Bublíka v Bánově 
ze dne 31.8.2009 

 
Přítomni: členové školské rady – Ing. Marie Fremlová 
                                                      Luděk Vavrys 
                                                      Mgr. Antonín Malý 
                                                      Mgr. Jarmila Kolková  
                                                      Mgr. Martina Pavlíčková 
                                                      Mgr. Jana Herberková 
                                                      Lenka Švestková  
                                                      MartinaWampulová 
                                                      Vladimíra Polanská 
 
Zasedání  školské rady  č. 1 svolal Mgr. Suchý Jiří, ředitel školy. 
 
Program: 
1/ Volba předsedy, místopředsedy a zapisovatelky 
    Návrh předsedy – Mgr. Martina Pavlíčková – schválena /9-0-0/ 
    Návrh místopředsedy – Luděk Vavrys – schválen /9-0-0/ 
    Zapisovatelka – Martina Wampulová – schválena /9-0-0/ 
 
2/ Schválení školního řádu 
    Mgr. Suchý seznámil členy  se změnami ve školním řádu. Součástí školního řádu je sankční řád, 
    ve kterém je např. zakázáno používat mobilní telefony a přehrávače všech druhů ve vyučování, 
    zřízení školního klubu nebo je zde stanoveno, jakým způsobem mají žáci trávit přestávky. 
 
   Školní řád byl schválen /9-0-0/ 
 
3/ Školní vzdělávací program na rok 2009/2010 - ŠVP  
    Informace o ŠVP podal Mgr. Suchý a Mgr. Kolková. 
    Seznámili členy s volitelnými a nepovinnými předměty /němčina/. V roce 2009/2010 je zřízeno    
    12 kroužků. Otevřeno je 14. tříd. Stav učitelů na škole zůstává stejný. Žáků je kolem 260. 
     
4/ Různé 

− Mgr. Suchý informoval o výsledku šetření ČŠI /Jačová Milada x ZŠ/. Stížnost paní 
Jačové byla posouzena jako nedůvodná a neprokazatelná. 

− Ing. Matějková se vdala a jmenuje se Borýsková. 
− O prázdninách se provedla rekonstrukce sociálního zařízení ve 2 patrech. 
− Byly podány 3 projekty Nadace -  kultura – sport.  

                  Uspěl projekt „Flétničky“. Dostali 10 000,- Kč. 
− Za rodiče se přimlouvá Lenka Švestková, aby učitelé děti více chválili. 
− Dále je zde návrh na odhlašování obědů do 8 hodin.  

 
5/ Termín další ŠR 
    Stanoven na 29.9.2009 v 15.30 hodin. 
 
 
 V Bánově dne 11.9.2009                                                       Mgr. Martina Pavlíčková 
                                                                                                        předsedkyně                         


